
Z Á P I S
z 24. zasedání zastupitelstva města Slavkov u Brna,

které se konalo dne 6.9.2021

od 17:00 hodin v zasedací místnosti MěÚ

Přítomni: Vendula Andrlová, členka ZM
Mgr. Jana Bangová, členka ZM
Bc. Michal  Boudný, starosta
Bc. L ibor El iáš,  č len ZM
Veronika Hrušecká, č lenka ZM
Ing. Hynek Charvat, č len ZM
Ing. arch. Dušan Jakoubek, č len ZM
Ing. Marie Jedl ičková, místostarostka
Mgr.  Přemysl Jeřábek, člen ZM
Mgr.  Petr Jeřábek, člen ZM
Mgr.  Petr Kost ík, člen ZM
Mgr.  Renáta Macharová, č lenka ZM
Mgr. Vladimír  Soukop, č len ZM

Omluveni: Ing. Ivan Charvát, člen ZM
Dagmar Živníčková, č lenka ZM

Nepřítomni: <dle prezenční l ist iny>

Hosté: Ing. Arch. Oksana Matyášová
Mgr.  Bohuslav Fiala, tajemník MěÚ
Bc. J itka Charvátová, vedoucí odboru bytového a tepelného hospodářstv í
Ing. Petr Lokaj, vedoucí odboru správy majetku, invest ic a rozvoje
Mgr.  Mart ina Polášková, právnička města
Mgr.  Petra Pospíchalová Nedvědová, právnička pro majetkové záležitost i
Bc.  Margi ta Sommerová, DiS, vedoucí odboru sociá ln ích věcí
Bc.  Klára Vránová, vedoucí f inančního odboru

Předsedaj íc í: Bc.  Michal  Boudný, starosta

Ověřovatelé: Ing. arch. Dušan Jakoubek, č len ZM
Mgr. Renáta Macharová, č lenka ZM

Návrhová komise:       Ing. Marie Jedličková, Mgr. Petr Kostík, Mgr. Přemysl Jeřábek

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení a schválení programu 24. zasedání zasedání zastupitelstva města

Zasedání zahájil pan starosta Bc. Michal Boudný v 17:02 hodin, který přivítal všechny přítomné a řídil
celý průběh 24. zasedání zastupitelstva města. Při zahájení upozornil, že z jednání zastupitelstva bude



pro  potřeby  zápisu  pořizován  zvukový  záznam,  a  v  případě  záznamu  pořizovaného  přítomnými
fyzickými osobami nesou pořizovatelé odpovědnost  za to,  aby dalším zpracováním,  popř.  šířením
nedošlo  k  zásahu  do  osobních  nebo  osobnostních  práv  třetích  osob.  Omluvil  z  celého  dnešního
zasedání paní Dagmar Živníčkovou a pana Ing. Ivana Charváta. Dále konstatoval, že je přítomno 12
zastupitelů a zastupitelstvo města je tedy usnášeníschopné. Starosta seznámil přítomné zastupitele s
předloženým programem (schváleno 12 hlasů pro) a navrhl členy návrhové komise paní Ing. Marii
Jedličkovou, pana Mgr. Petra Kostíka a pana Přemysla Jeřábka (schváleno 12 hlasů pro). Následně
požádal  o  ověření  zápisu  paní  Mgr.  Renátu  Macharovou  a  pana  Ing.  arch.  Dušana  Jakoubka
(schváleno 13 hlasů pro).

Pozn. pan Ing. arch. Dušan Jakoubek se dostavil v 17:04 hodin a hlasoval při volbě ověřovatelů (od
této chvíle přítomno 13 členů zastupitelstva města).

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Výsledek hlasování: Přijato

2. 355/24/ZM/2021 Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města :

považuje za splněný bod:

292/18 z 18. zasedání zastupitelstva města - 7. 12. 2020
343/23/III, 344/23/II, 345/23/II z 23. zasedání zastupitelstva města - 7. 6. 2021

bere na vědomí průběžné plnění a trvání zbývajících úkolů.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3. 356/24/ZM/2021 Aktualizace Demografického vývoje 2021
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
aktualizaci demografického vývoje k roku 2021 v předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Marie Jedličková, pan Tomáš Soukup, Ing. Luděk Červinka.

Ing. Marie Jedličková seznámila přítomné zastupitele s předloženou studií, která vychází z aktuálního
počtu obyvatel k 31. 12. 2020, a která obsahuje různé varianty vývoje při zástavbě území, a to:



Základní  varianta  -  aktuální  projekty  (dokončení  Zelnic,  Rezidence  Slovanská  a  přestavba
objektu původního Elekroodbytu)
Reálná varianta - počítá i s etapizací výstavby na S1 a i se zahušťováním centra (povoleno v
územním plánu)
Vysoká varianta - kompletní zástavba na plochách S1 (povoleno v územním plánu)
Maximální varianta je doplněna o záměry developerů - Cihelna (pozemky mezi silnicí III/0501 a
I/50 za prodejnou zahradní  techniky Rumpová) a zástavba průmyslové zóny na jihu města
(vlevo ve směru na Nížkovice areál bývalého Agrozetu) - zástavby nejsou prozatím v souladu s
územním plánem.

Poté  paní  Ing.  Marie  Jedličková  předala slovo  zpracovateli  studie  panu  Tomáši  Soukupovi,  který
podrobně okomentoval předložený materiál.

Odchod: Mgr. Petr Kostík - 17:13 hodin.
Příchod: Mgr. Petr Kostík - 17:18 hodin.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. 357/24/ZM/2021 Zápis ze zasedání finančního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis z 18. zasedání finančního výboru.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

Odchod: Mgr. Petr Kostík - 17:31 hodin (v době hlasování přítomno 12 zastupitelů).

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

5. 358/24/ZM/2021 Zápis ze zasedání kontrolního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis ze společného zasedání kontrolního a finančního výboru konaného dne 09. 06.
2021.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupil  pan Mgr.  Přemysl  Jeřábek, který okomentoval  předložený zápis a požádal o
odpověď na následující dotazy, které byly vzneseny na uvedeném zasedání, a to:



1) Kdo je zodpovědný za sportovní areál za autobusovým nádražím?
2) Zda je parkování na Koláčkově náměstí, na travnaté ploše na Zlaté hoře a na horním hřišti na
stadionu legální.

Bc. Michal Boudný přislíbil zaslání odpovědí v písemné formě.

Příchod: Mgr. Petr Kostík - 17:37 hodin.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 359/24/ZM/2021 Soubor rozpočtových opatření č. 33 - 38
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozpočtové opatření č. 38 v předloženém znění:

Č. náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

38 38

41 6171 2322
IR  -  Pojistné
plnění - vitrína

54 300

41 6171 5909 517
IR  -  Ostatní
činnost  místní
správy

54 300

II. Zastupitelstvo města bere na vědomí
rozpočtová opatření č. 33-37.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. 360/24/ZM/2021 Soubor rozpočtových opatření č. 39 - 44
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozpočtová opatření v předloženém znění

Č.
náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)



43 43

34 4111 98037
FO  -
Kompenzační
bonus

1 234 600

71 6409 5169
OVV  -
Nespecifikované
rezervy

1 234 600

44 44

63 1361
DSH  -  Správní
poplatky

300 000

90 2219 2111
MěP  -  Příjmy  z
parkovacích
automatů

-300 000

II. Zastupitelstvo města bere na vědomí
rozpočtová opatření č. 39-42.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 361/24/ZM/2021 Soubor rozpočtových opatření č. 45 - 46
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozpočtové opatření v předloženém znění

Č.
náv.
RO

Č.
RO  

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

45 45

33 3313 2122 1406
FO   -  Odvod  z
Investičního fondu
ZŠ Komenského

150 000

41 6171 6121 52120
IR  -  Projektové
dotace  ostatní
investiční

150 000

II. Zastupitelstvo města schvaluje
 rozpočtové opatření č. 46 v předloženém znění.

 Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

46 46 71 5269 5321 OVV - Humanitární dar 300 000



71 6409 5901
OVV  -  Nespecifikované
rezervy

-300 000

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9.1. 362/24/ZM/2021 Soubor rozpočtových opatření č. 47-49
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
soubor rozpočtových opatření v předloženém znění:

Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

47 47

41 2219 5171 574 IR - Opravy komunikací 800 000

36 8115
FO  -  Čerpání  Fondu  dopravní
infrastruktury

800 000

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Vladimír Soukop, Bc. Michal Boudný, Ing. arch. Dušan Jakoubek, Bc. Libor
Eliáš, Mgr. Petr Jeřábek, Ing. Petr Lokaj.

Ing. arch. Dušan Jakoubek - když jsem si udělal srovnávací cenu na kino, které chceme za nějakou
cenu prodávat, a které je v centru města a má přímé vazby na podnikatelské záměry, tak se mi ta
cena za nemovitost, kterou vykupujeme na Koláčkově náměstí zdá naprosto nepřiměřená. Ty dvě věci
doporučuji srovnat.

Bc. Michal Boudný - dnes nebudeme rozhodovat o prodeji kina. To usnesení je naformulováno tak, že
na budovu kina uděláme nový odhad a revizi.

Ing. arch. Dušan Jakoubek - já jsem četl v materiálech, že je tam uvedená cena, a že o tom máme
dneska rozhodovat.

Mgr. Vladimír Soukop - nemám problém s koupí nemovitostí na Koláčkově náměstí, mám problém s
cenou.



Zastupitelé poté diskutovali  navrženou cenu a záměr budoucího využití  nemovitosti  na Koláčkově
náměstí.  Po  rozpravě  navrhl  pan  Ing.  arch.  Dušan  Jakoubek  hlasovat  o  každém  předloženém
rozpočtovém opatření zvlášť. S návrhem zastupitelé souhlasili.

Poté bylo přistoupeno k hlasování o předloženém návrhu rozpočtového opatření č. 47.

Zdrželi se: Ing. arch. Dušan Jakoubek, Mgr. Petr Jeřábek

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9.2. 363/24/ZM/2021 Soubor rozpočtových opatření č. 47-49
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

soubor rozpočtových opatření v předloženém znění:

Č.  náv.
RO

Č.
RO

ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

48 48
41 3315 6121 583

IR  -  PD  napoleonská
expozice

1 750 000

36 8115 FO - Čerpání FRR 1 750 000

Bylo hlasováno o předloženém návrhu rozpočtového opatření č. 48.

Proti: Ing. arch. Dušan Jakoubek.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 1 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9.3. 364/24/ZM/2021 Soubor rozpočtových opatření č. 47-49
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

soubor rozpočtových opatření v předloženém znění:

Č. náv. RO Č. RO ORJ § Pol. ORG ÚZ Text Příjmy (Kč) Výdaje (Kč)

49 49 41 3639 6130 55 IR - Výkupy pozemků 10 000 000



36 8115 FO - Čerpání FRR 10 000 000

Bylo hlasováno o předloženém návrhu rozpočtového opatření č. 49.

Proti: Mgr. Petr Jeřábek, Mgr. Přemysl Jeřábek, Mgr. Vladimír Soukop.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 10 Proti: 3 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9.4. 365/24/ZM/2021 Soubor rozpočtových opatření č. 47-49
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání Fondu dopravní infrastruktury ve výši 800.000 Kč na opravy komunikací.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdržel se: Ing. arch. Dušan Jakoubek.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9.5. 366/24/ZM/2021 Soubor rozpočtových opatření č. 47-49
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání Fondu rozvoje a rezerv ve výši 1.750.000 Kč na projektovou dokumentaci
napoleonské expozice.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Proti: Ing. arch. Dušan Jakoubek.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 1 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9.6. 367/24/ZM/2021 Soubor rozpočtových opatření č. 47-49
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání Fondu rozvoje a rezerv ve výši  10.000.000 Kč na odkup nemovitosti  č.p.
1002.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Proti: Mgr. Vladimír Soukop, Mgr. Přemysl Jeřábek, Mgr. Petr Jeřábek.



Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 10 Proti: 3 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

10. 368/24/ZM/2021 Poskytnutí humanitárního daru na pomoc obcím postiženým extrémními
bouřkami
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
poskytnutí  humanitární  pomoci  do  částky  300.000 Kč  zmírnění  následků krizové
situace způsobené extrémními bouřkami v obcích uvedených v rozhodnutí hejtmana
o vyhlášení stavu nebezpečí č.j. JMK 93401/2021.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Jana Kuklová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

11. 369/24/ZM/2021 Rozbory hospodaření města Slavkov u Brna za II. čtvrtletí 2021
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozbory  hospodaření  města  Slavkov  u  Brna  za  II.  čtvrtletí  2021  v  předloženém
znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

12. 370/24/ZM/2021 Rozbory hospodaření VHČ za II. čtvrtletí roku 2021
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozbory hospodaření VHČ za II. čtvrtletí roku 2021 v předloženém znění.

Zprávu uvedl Bc. Libor Eliáš a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Libor Eliáš
Zpracovatel: Vojtěch Lstibůrek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato



13. 371/24/ZM/2021 Čerpání fondu správy majetku
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
čerpání  v předložené výši  z  Fondu správy majetku na akci  "Kotelna Poliklinika -
výměna řídící jednotky regulace kotelny".

Zprávu uvedl Bc. Libor Eliáš a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Libor Eliáš
Zpracovatel: Vojtěch Lstibůrek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

14. 372/24/ZM/2021 Program pro poskytování dotací na podporu činností v oblasti sociálních
služeb pro rok 2022
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
předložený Program pro poskytování dotací na podporu činností v oblasti sociálních
služeb pro rok 2022.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Mgr. Šárka Morongová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

15. 373/24/ZM/2021 Deklarace potřebnosti a podpory sociálních služeb pro rok 2022
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
systém spolufinancování sociálních služeb pro občany Slavkovska v roce 2022 podle
Pravidel JMK pro léta 2021- 2022  a deklaruje potřebnost a finanční podporu pro
služby uvedené v tabulce zařazené do skupiny A dle možností rozpočtu města za
podmínky, že služby úspěšně projdou dotačním řízením JMK a ORP Slavkov u Brna.

poskytovatel druh služby kategorie
maximální
výše  dotace  v
Kč

DCH Brno, OCH
Hodonín

pečovatelská
služba

A 1016064

DCH Brno, OCH
Hodonín

centrum  denních
služeb

A 96782

DCH Brno, OCH
Hodonín

charitní  sociálně
právní poradna

A 96314



Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Mgr. Šárka Morongová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

16. 374/24/ZM/2021 Návrh Koncepce rozvoje školství ve Slavkově u Brna
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
návrh Koncepce rozvoje školství ve Slavkově u Brna.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Jana Kuklová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

17. 375/24/ZM/2021 Akční plán města Slavkov u Brna
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
návrh Akčního plánu města Slavkov u Brna na rok 2022 - 2023 v předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Přemysl Jeřábek, Bc. Michal Boudný.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdržel se: Ing. arch. Dušan Jakoubek.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

18. 376/24/ZM/2021 Vydání Změny č. 3 územního plánu Slavkova u Brna
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
Změnu č.  3  územního  plánu Slavkova  u  Brna  formou opatření  obecné  povahy  v
předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. arch. Dušan Jakoubek, Bc. Michal Boudný, Ing. arch. Oksana Matyášová.



Ing. arch. Dušan Jakoubek - bylo mi přislíbeno, že tam zůstane naplánovaná rezerva pro komunikaci.
Nevím, proč to tam není zahrnuto, když to bylo přislíbeno ústy pana starosty a ústy pana Ing. Lokaje.
Potřebuji aby tam bylo 8, resp. 6 metrů pro komunikaci.

Ing. arch. Oksana Matyášová - co se týče komunikace, tam se uvažuje s propojením na ul. Nerudova,
kde bude výstavba. Přímé řešení veřejného prostranství nebylo součástí této změny.

Ing. arch. Dušan Jakoubek - toho jsem si vědom, právě proto se ptám, protože mi bylo přislíbeno, že
to tam zůstane.

Bc. Michal Boudný - ano, je to tak, že to bylo přislíbeno. Zeptám se jestli nám občanská vybavenost
brání tam udělat komunikaci?

Ing. arch. Oksana Matyášová - co se týče komunikace, tak ta tam bude. Konkrétně se to bude řešit v
další fázi.

Ing. arch. Dušan Jakoubek - problém Nerudovy ulice znáte, a víte jak to tam vypadá. Pokud tam
zůstane ta křižovatka, a zůstane tam jako jediná, bude to velký problém. Proto navrhuji, aby tam byla
rezerva plánovaná pro komunikaci a byla samostatně vedená. To, že tam může a nemusí být, to je mi
jasné. Chci upozornit, že pokud tam bude škola, tak o to víc ta komunikace tam musí být. My jsme
potom bez možnosti toto regulovat. Může to být velký problém.

Ing. arch. Oksana Matyášová - já s Vámi souhlasím. Na druhou stranu, když se na tento pozemek
podíváme, tak z pravé strany, kde je v současnosti autobusové nádraží, tak my nemůžeme teď vědět,
jak se to tam změní budoucí výstavbou.

Ing. arch. Dušan Jakoubek - my si asi nerozumíme. Když se vyčleňují plochy v územním plánu, tak to
má svoji logiku. V tomto případě tam ta komunikace byla vedena jako rezerva.

Ing. arch. Oksana Matyášová ocitovala regulativy, které jsou stanovené.

Ing. arch. Dušan Jakoubek - protože je to podmíněné, tak na to upozorňuji. Tady máme širší vazbu, a
řešíme širší dopravní infrastrukturu. Ta podmíňenost je daná. Já na to upozorňuji. Chci to do zápisu.
Upozorňuji, že pokud do budoucna tam nebude silnice, tak Nerudova ulice bude v podstatě mrtvá. Už
dneska je přeplněná, a je potřeba to vyřešit. Hlídejme si tu změnu. Touto změnou dochází k tomu, že
rušíme tu rezervu na tu komunikaci.

Ing. arch. Oksana Matyášová - zůstává tam, do přílohy jsme dali pouze jeden výkres.

Bc. Michal Boudný - v případě větších dokumentů je potřeba aby ten dotyčný měl odkaz kam se
podívat.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdrželi se: Mgr. Vladimír Soukop, Mgr. Přemysl Jeřábek.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Arch. Oksana Matyášová

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0



Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

19. 377/24/ZM/2021 Kino Jas - žádost o prodej
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města ukládá
radě města  zpracovat  aktualizaci  znaleckého posudku ceny  obvyklé  na pozemek
parc.č.  220/1  s  budovou  čp.  262  v  k.ú.  Slavkov  u  Brna  a  stavebně  technické
posouzení  s  vyčíslením  finanční  náročnosti  na  rekonstrukci  objektu  a  studii
využitelnosti objektu.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Vladimír Soukop, Ing. arch. Dušan Jakoubek, Bc. Michal Boudný.

Bylo hlasováno o upraveném návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

20. 378/24/ZM/2021 Výkup nemovitosti čp. 1002 Koláčkovo náměstí
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
výkup  pozemku  parc.  č.  926/2,  druh  pozemku  zahrada  o  velikosti  195  m2  a
pozemku parc. č. 925, druh pozemku zastavěná plocha nádvoří o velikosti 256 m2,
jehož  součástí  je  budova  -  objekt  k  bydlení  čp.  1002,  vše  k.ú.  Slavkov  u  Brna
zapsáno na LV 17 od vlastníka pana Jaroslava Zbořila,  ░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░░░
░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░░  za  cenu  9.984.000  Kč  včetně  provize  realitní  kanceláři.
Daňové povinnosti budou splněny dle stávajících daňových předpisů.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrh usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Proti: Mgr. Vladimír Soukop, Mgr. Přemysl Jeřábek, Mgr. Petr Jeřábek.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 10 Proti: 3 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

21. 379/24/ZM/2021 Výkup pozemku od UZSVM - Zlatá Hora
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města ukládá
radě města informovat Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových, Rašínovo
nábřeží  390/42, 128 00 Praha, územní pracoviště Brno ve věci  odkupu pozemku
parc.č. 1650/35 v k.ú. Slavkov u Brna následovně:



-    předpokládaný termín kolaudace přístavby ZŠ Tyršova do 10 let od podpisu kupní
smlouvy,
-    úhrada kupní ceny: 8.000.000 Kč v roce 2022, 8.021.500 Kč v roce 2023.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Vladimír Soukop, Bc. Michal Boudný, Ing. arch. Dušan Jakoubek

Starosta města vyhlásil přestávku od 19:08 hodin do 19:27 hodin, aby návrhová komise připravila
upravený návrh usnesení.

Bylo hlasováno o upraveném návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

22. 380/24/ZM/2021 Bezúplatný převod vlast.práva k pozemkům na Nádražní - ÚZSVM
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
bezúplatné nabytí pozemku parc. č. 2816/11, ostatní plocha, ostatní komunikace a
pozemku  parc.  č.  2817/4,  ostatní  plocha,  zeleň,  vše  v  k.ú.  Slavkov  u  Brna  z
vlastnictví  ČR - Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových  do vlastnictví
města  Slavkov u  Brna a  dává  tak  souhlas  s  uzavřením smlouvy  o   bezúplatném
převodu nemovitostí č. UZSVM/2736/2021-BVYM v předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

23. 381/24/ZM/2021 BD MCG DEV - Slovanská - dodatek č.1
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření dodatku č.1 ke smlouvě o spolupráci a budoucích převodech infrastruktury
se společností MCG DEV Slavkov, a.s., IČO: 064 04 219 v předloženém znění. 

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Zdržel se: Ing. arch. Dušan Jakoubek.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0



Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

24. 382/24/ZM/2021 Směna pozemků - Regenerace Nádražní - ROSTĚNICE a.s.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
směnu pozemků ve vlastnictví města Slavkov u Brna - parc. č. 1083/29 - orná půda

o výměře 6 444 m2,parc. č. 980/36 - orná půda o výměře 3748 m2, parc. č. 978/26 -

orná půda o výměře 1951 m2, parc. č. 978/172 - orná půda o výměře 602 m2, parc.

č. 980/26 - orná půda o výměře 470 m2, parc. č. 980/30 - orná půda o výměře 521

m2,  parc. č. 980/33 -  orná půda o výměře 401 m2,  parc.  č.  980/35 -  orná půda

o  výměře  285  m2,  parc.  č.  1088/163  -  orná  půda  o  výměře  275  m2,  parc.  č.

1088/215 - orná půda o výměře 16 m2, vše v k.ú. Hodějice, o celkové výměře 14 714

m2 za pozemek ve vlastnictví společnosti ROSTĚNICE a.s. se sídlem Rostěnice 166,

682 01 Rostěnice-Zvonovice, IČ: 63481821 - parc. č.  5021 o výměře 732 m2 v k.ú.
Slavkov u Brna.  Náklady spojené s  převodem nemovitosti  uhradí  město.  Daňové
povinnosti budou splněny dle platných právních předpisů.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. arch. Dušan Jakoubek, Mgr. Přemysl Jeřábek, Bc. Michal Boudný, Ing. Petr
Lokaj.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdrželi se: paní Veronika Hrušecká, Mgr. Vladimír Soukop.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

25. 383/24/ZM/2021 Směna pozemků - Meandr Litavy - ROSTĚNICE a.s.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města materiál odkládá
a  ukládá  starostovi  vyžádat  od  Povodí  Moravy,  s.  p.  projekt  stavebního  záměru
meandrů Litavy.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. arch. Dušan Jakoubek, Bc. Michal Boudný.

Bylo hlasováno o upraveném návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

26. 384/24/ZM/2021 Žádost o prodej pozemku z majetku města - pan Přemek Florian
K tomuto bodu jednání byli přizváni:



I. Zastupitelstvo města neschvaluje
záměr prodeje částí pozemku parc. č. 2763/1 v k.ú. Slavkov u Brna o celkové výměře

cca 83 m2 dle předložené žádosti.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Petr Lokaj, Bc. Michal Boudný, Ing. arch. Dušan Jakoubek, Mgr. Vladimír
Soukop, Ing. Hynek Charvat, Mgr. Petr Jeřábek, Mgr. Bohuslav Fiala, Bc. Libor Eliáš.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Proti: Ing. arch. Dušan Jakoubek.

Zdrželi se: paní Veronika Hrušecká, Mgr. Vladimír Soukop, Mgr. Přemysl Jeřábek.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 9 Proti: 1 Zdrželo se: 3 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

27. 385/24/ZM/2021 Změna názvu ulice - CUZK
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
změnu  názvu  ulice  "Kollárova"  v  lokalitě  mezi  kostelem  Vzkříšení  Páně  a  ZŠ
Komenského na nový název "Komenského náměstí" dle předložené situace č. 1.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Vladimír Soukop, Ing. arch. Dušan Jakoubek, Mgr. Bohuslav Fiala.

Bylo hlasováno o upraveném návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

28. 386/24/ZM/2021 Změna zřizovací listiny Zámek Slavkov - Austerlitz
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
změnu  zřizovací  listiny  příspěvkové  organizace  Zámek  Slavkov  -  Austerlitz  v
předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Přemysl Jeřábek, Mgr. Pospíchalová Nedvědová, Mgr. Vladimír Soukop.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.



Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

29. 387/24/ZM/2021 Nový řád veřejného pohřebiště
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
obecně závaznou vyhlášku,  kterou se ruší  obecně závazné vyhlášky, a to OZV č.
40/2002, kterou se vydává řád veřejného pohřebiště ve Slavkově u Brna a OZV č.
41/2002, kterou se mění řád veřejného pohřebiště ve Slavkově u Brna.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Martina Polášková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

30. 388/24/ZM/2021  Obecně  závazná  vyhláška  o  místním  poplatku  za  systém  odpadového
hospodářství
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města materiál odkládá.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V  rozpravě  vystoupili:  Ing.  arch.  Dušan  Jakoubek,  Mgr.  Petr  Kostík,  Mgr.  Vladimír  Soukop,  Mgr.
Přemysl Jeřábek, Bc. Libor Eliáš, Bc. Veronika Slámová, Bc. Michal Boudný, Mgr. Petr Jeřábek.

Ing. Marie Jedličková rozdala přítomným zastupitelům doplňující tabulku s návrhem nových poplatků.

Ing. arch. Dušan Jakoubek - jdeme do úplné jiné situace. My třídíme, snažíme se chovat ekologický a
v podstatě tímto způsobem porovnáváme neporovnatelné. Když budu počítat poměr na jednu hlavu,
tak to je jinde.

Ing. Marie Jedličková - k tomu nás vede zákon.

Mgr. Petr Kostík - upozorním, že město musí platit za odpad.

Ing. arch. Dušan Jakoubek - co ty lidi co tady bydlí načerno? Nemyslím si, že toto je rozumná cesta.
Proč se řítíme úplně do opačné varianty jak jsme tady zvyklí. Dlouhá léta jsme to hájili, naučili jsme
lidi třídit. 

Ing. Marie Jedličková - nemůžeme mít poplatky jak jsme byli zvyklí.

Ing. arch. Dušan Jakoubek - v čem jdeme do rozporu se zákonem?



Mgr. Petr  Kostík vysvětlil  nově přijatou legislativu k této problematice.  V následné rozpravě mezi
zastupiteli bylo odsouhlaseno odložení tohoto materiálu do příštího zasedání zastupitelstva města.

Odchod: paní Veronika Hrušecká - 20:29 hodin (do konce zasedání přítomno 12 zastupitelů).

Odchod: Mgr. Jana Bangová - 20:54 hodin.
Příchod: Mgr. Jana Bangová - 20:56 hodin.

Bylo hlasováno o upraveném návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

31. Interpelace členů ZM

Nebyly vzneseny žádné interpelace.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

32. Odpovědi na interpelace

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

33. Diskuse

V rámci bodu diskuse se nikdo o slovo nepřihlásil.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

34. Závěr

Starosta města poděkoval přítomným za účast a ukončil 24. zasedání zastupitelstva města v 21:13
hodin.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

Bc. Michal Boudný
starosta

Ing. Marie Jedličková
místostarostka



Zapisovatelé:

Munir Massow
sekretariát tajemníka MěÚ

Ověřovatelé:

Mgr. Renáta Macharová
členka ZM

Ing. arch. Dušan Jakoubek
člen ZM


